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Badmintonový klub 1973

Benátky nad Jizerou

Benátecký badmintonový 
klub vybojoval svůj 
devátý extraligový 

titul.

čtěte uvnitř tohoto čísla
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Petr Martinec

prezident BK 1973 

Benátky nad Jizerou, z. s.
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Toto říjnové číslo Vám také přiblíží letní tréninkový pobyt našich hráčů v Thajsku. Jak sami vidíte, poslední půlrok 

byl nabitý mnoha sportovními událostmi, na kterých naši hráči získali mnoho skvělých výsledků.

Kromě sportovní stránky klub, ve spolupráci s městem Benátky nad Jizerou a Středočeským krajem, uskutečnil 

rekonstrukci osvětlení a palubovky v našem CR Project badmintonovém centru. Centrum tak zvýší komfort 

sportoviště pro všechny návštěvníky naší haly.

Závěrem bych rád poděkoval všem našim sponzorům a partnerům za jejich podporu, které si nesmírně vážíme.

Vážení sportovní přátelé.

Dovolte mi Vám představit letošní druhé vydání klubového 

magazínu BADMINTON Revue, ve kterém si mimo jiné 

budete moci přečíst článek o extraligové sezóně 2021/22, 

která pro náš klub skončila ziskem devátého mistrovského 

titulu. 

Ohlédneme se za domácím šampionátem jednotlivců,     

na kterém jsme získali zásluhou Kateřiny Zuzákové           

a Denisy Šikalové dvě zlaté medaile. 

Vrátíme se k Mistrovství Evropy klubů, kde benátecký tým 

obsadil 5. místo. A nemůže chybět reportáž z Olympiády 

dětí a mládeže, kde jsme díky Karolíně Kalkušové získali 

zlatou medaili ve čtyřhře dívek. 
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Dne 8. 5. 2022 v utkání 

finále Play-off extraligy 

získali Benátky devátý 

mistrovský titul.

V utkání finále Play-off extraligy porazili benátečtí badmintonisté před zhruba stovkou přítomných diváků brněnský 

tým STAVOS Brno Slatina na jeho domácí půdě v poměru 4:2. Získali tak devátý mistrovský titul                            

v devětačtyřicetileté historii klubu. Benátky nastoupily v sestavě: Cristina Savin, Mikkel Mikkelsen, Rasmus Kjaer, 

Matěj Rzeplinski, Jakub Müller, Mateusz Swierczynski, Pawel Smilowski, Helina Rüütel, Agnes Körösi, Denisa 

Šikalová a Kateřina Zuzáková. Body benáteckého týmu získali: Cristian Savin, Rasmus Kjaer- Cristian Savin, Pawel 

Smilowski- Mikkel Mikkelsen a Rasmus Kjaer- Helina Rüütel.

„Jsme moc rádi, že jsme sezónu zakončili ziskem devátého mistrovského titulu. Věděli jsme, že nás čeká těžký 

soupeř, který má velmi silný kádr. Myslím, že základ k úspěchu jsme položili ve smíšené čtyřhře, kde zvítězili 

Rasmus Kjaer a Helina Rüütel. Druhý klíčový zápas byla druhá čtyřhra mužů, kde v pěti setech zvítězili Rasmus 

Kjaer a Cristian Savin. Moc mne mrzí zranění Tadeáše Brázdy, který musel utkání skrečovat Cristianu Savinovi,        

a tak jsme získali čtvrtý rozhodující bod. Tadeášovi přeji brzké uzdravení a návrat na kurty. Myslím, že utkání mělo 

velmi dobrou sportovní úroveň a zásluhou fanoušků obou týmů i skvělou atmosféru. Já musím moc poděkovat 

celému týmu za předvedený bojovný výkon a velkou poklonu vyseknout našim fanouškům, kteří za námi dorazili   

do Brna a hodně nám pomohli,” říká Petr Martinec, prezident a trenér benáteckého klubu.

BENÁTKY MISTREM EXTRALIGY.
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„Pocity jsou super a ta euforie okamžitě po vítězství u všech hráčů byla nepopsatelná. Stejná euforie pak vládla       

i při oslavách. Z mého pohledu byla sezóna neuvěřitelně komplikovaná především díky věcem, které jsme nemohli 

v žádném případě ovlivnit, jako covid a válka na Ukrajině. Covid komplikoval naprosto vše. Od zrušených letů,    

přes přesouvání turnajů, po nespočet testování. Poslední tečku udělal 6. 2., když mi Kristoffer Knudsen ráno 

ukazoval test, že nemůže přijet na utkání, které mělo být jeho třetím startem. Tudíž jsem věděl, že s ním nemohu 

počítat do Play-off. Válka na Ukrajině zase způsobila, že ruští sportovci, včetně našeho hráče Sergee Siranta,    

který celou sezónu odváděl super výkony, nemohli nastoupit do soutěží ČBaS. 

Těch komplikací během celé sezóny bylo nespočet. Pro mne osobně to byla po organizační stránce vůbec nejtěžší 

sezóna v naší pětadvacetileté extraligové historii, to říkám úplně upřímně. 

Rád bych poděkoval všem našim hráčům za jejich přístup, bojovnost a předvedené výkony. Ačkoli jsme skoro každé 

kolo hráli v jiném složení, každý svoji troškou přispěl k zisku titulu. Atmosféra v týmu byla od prvního říjnového kola 

perfektní a společné extraligové víkendy jsme si moc užili. V týmu se kromě zkušených matadorů objevili i benátečtí 

odchovanci a věkem ještě junioři, což mne moc těší. Je to důkaz, že naši práci s mládeží děláme dobře.  

Rád bych poděkoval všem, kteří se podíleli na organizaci našich domácích utkání. Parta lidí si našla vždy čas         

na páteční přípravu haly, která byla vždy perfektně připravena. A pro příští rok, po rekonstrukci světel a palubovky   

v našem domácím stánku, věřím, že budeme zase o level výše. 

Velice rád bych poděkoval našim fanouškům, kteří i v době covidové pravidelně chodili na naše domácí utkání        

a vytvářeli fantastickou atmosféru! Třešničkou na dortu byl výjezd zhruba dvou desítek našich fandů do Brna        

na finále Play-off, kde vytvořili perfektní kotel, který nám hodně pomohl.  

Na závěr musím poděkovat našim sponzorům a partnerům. Tým po finanční stránce zabezpečili tak, že můžeme 

bojovat o příčky nejvyšší a budovat zcela profesionální klub. Této podpory v této nelehké ekonomické době si velmi 

vážím. Sezóna skončila titulem, o kterém jsme před zahájením ročníku jen snili.”
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Benátecký badmintonový klub v neděli 8. května 2022 vítězstvím          

nad Brnem Slatinou vybojoval svůj devátý extraligový titul. Na zhodnocení 

celé sezóny jsme se zeptali prezidenta a trenéra benáteckého klubu,     

pana Petra Martince.

PETR MARTINEC: 
„Euforie týmu byla neskutečná.”

finále play-off extraligy badmintonu
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V pražském O2 Universum     

se ve dnech 20. - 22. května 

2022 konalo Mistrovství ČR 

jednotlivců.

DVĚ ZLATÉ Z MISTROVSTVÍ ČR.

Mistrovství ČR jednotlivců 2 / 2022    BADMINTON Revue

Ve startovním poli mistrovství byly také i dvě 

zástupkyně benáteckého badmintonu, Kateřina 

Zuzáková a Denisa Šikalová. Kateřina Zuzáková      

ve dvouhře obsadila 9. - 16. místo. Vše si ale 

vynahradila ve čtyřhře, kde společně s Lucií 

Krpatovou (Pardubice) obhájila mistrovský titul       

z roku 2021. Denisa Šikalová startovala pouze       

ve smíšené čtyřhře a společně se svým partnerem 

Vítem Kulíškem (MTAC Praha) se stali mistry ČR .
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extraliga 2022 / 2023 

„Na další extraligovou 
sezónu jsme 
připraveni,” 
říká Petr Martinec.
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S jakým týmem a s jakými ambicemi do nového 

extraligového ročníku půjde obhájce mistrovského 

titulu BK 1973 Benátky nad Jizerou jsme se zeptali 

prezidenta klubu a trenéra Petra Martince.

„Kádr doznal značných změn, když po čtyřech 

sezónách tým opustil polský reprezentant Pawel 

Smilowski, stejně jako dánský badmintonista 

Kristoffer Knudsen. 

Nový ročník začíná již 29. října 2022,      

kdy Benátky nad Jizerou přivítají          

v domácím prostředí CR Project 

badmintonového centra tým TJ Sokol 

Klimkovice. 

ROZPIS UTKÁNÍ  

ZÁKLADNÍ ČÁSTI EXTRALIGY 

2022 / 2023

29.10.2022

30.10.2022

BK 1973 Benátky nad Jizerou - TJ Sokol Klimkovice

BA Plzeň - BK 1973 Benátky nad Jizerou

1. kolo

10.12.2022

11.12.2022

FSpS MU BADMINTON Brno -  BK 1973 Benátky nad Jizerou

BK 1973 Benátky nad Jizerou - METEOR Praha

2. kolo

14.1.2023

15.1.2023

BK 1973 Benátky nad Jizerou - SKB Český Krumlov

BK 1973 Benátky nad Jizerou - B.O.Chance Sportclub Ostrava

3. kolo

26.2.2023 SK STAVOS Brno Slatina - BK 1973 Benátky nad Jizerou

4. kolo

www.badminton-benatky.cz

Oba dva pro benátecký klub odvedli velmi dobrou práci, když se podíleli na zisku tří mistrovských titulů a jejich 

příkladná bojovnost navždy zůstane zapsaná v historii benáteckého badmintonu. Rád bych oběma poděkoval       

za jejich působení a přeji jim hodně štěstí v dalších angažmá. Tým dále po ročním působení opustila estonská 

reprezentantka Helina Rüüttel a taktéž ruský reprezentant Sergei Sirant, jenž nemůže startovat vzhledem              

k sankcím vůči ruským sportovcům. Do týmu naopak přišel anglický reprezentant a bývalý hráč top 100 ve dvouhře 

Alex Lane, dále pak slovenský reprezentant Milan Dratva, dobře známý benáteckým fanouškům z turnaje Benátky 

Masters. Novou tváří je též dánská reprezentantka Rikke Soby Hansen, bronzová medailistka z Mistrovství Evropy, 

společně s dalším benáteckým hráčem Mikkelem Mikkelsenem. Ten prodloužil smlouvu, stejně jako Rasmus Kjaer, 

Mateusz Swierczynski a Steven Stallwood. Benátečtí fanoušci tak budou moci shlédnout tento nejlepší dánský pár. 

Novou tváří týmu je též polská reprezentantka Julia Plawecka. Co se týká cílů, chceme opět bojovat o mistrovský 

titul, ale při pohledu na soupisky jednotlivých týmů, bude letošní ročník opět velmi silně nabitý mnoha hvězdami. 

Rád bych tímto pozval všechny naše fanoušky do zmodernizované CR Project badmintonové arény. Budeme         

se snažit pro diváky připravit pěkné zázemí při sledování špičkového badmintonu.”
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Dne 26. - 30. června 2022 se v Přerově konaly desáté letní olympijské 

hry dětí a mládeže. V reprezentaci Středočeského kraje byli hned tři 

zástupci našeho klubu, Karolína Kalkušová, Petr Martinec a Václav 

Burkovec. Trenérem výpravy byl Petr Martinec st. Ve dvouhře dívek 

obsadila Karolína Kalkušová 5. místo, ve dvouhře chlapců pak Petr 

Martinec  9. - 16. místo, stejně jako Václav Burkovec. Ve smíšené 

čtyřhře obsadil pár Petr Martinec - Karolína Kalkušová 6. místo             

a Václav Burkovec s Malvínou Skrčenou (Kladno) 17. - 24. místo. 

Největšího úspěchu dosáhla středočeská výprava ve čtyřhře dívek, 

když Karolína Kalkušová s Malvínou Skrčenou dokázaly v celém turnaji 

zvítězit a získat zlaté medaile. Ve čtyřhře chlapců Petr Martinec            

s Václavem Burkovcem obsadili 7. - 8. místo. Celá olympiáda byla      

pro celou výpravu velkým sportovním zážitkem.

Karolína Kalkušová se stala vítězkou desátých 

letních olympijských her dětí a mládeže.

ZLATO DÍKY 
KALKUŠOVÉ PUTUJE 
DO BENÁTEK.

letní olympijské hry dětí a mládeže
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Dne 1. července 2022 v polském Bialystoku 

hráči Benátek odehráli velmi dlouhý           

a napínavý zápas.

V červencovém čtvrtfinálovém utkání na Mistrovství Evropy klubů v polském 

Bialystoku podlehli benátečtí badmintonisté italskému mistru týmu Piume 

d´Argento 2:3 ve velmi napínavém a dlouhém zápase. Rozhodovalo se až       

v koncovce třetího setu posledního zápasu, kterým byla čtyřhřa žen. Více štěstí 

bylo tentokrát na straně Italů, kteří benátecký tým porazili poměrem 3:2. 

Benátecký tým tak opět končí před branami semifinále.

„Jsme velmi zklamaní, byli jsme blízko historického úspěchu zisku medaile      

na ME pro benátecký klub. Museli jsme se vyrovnat se zraněním Agnes Körösi, 

a tak Italové již na začátku utkání vedli 1:0. Přesto si myslím, že jsme mohli       

a měli zvítězit. Rozhodovaly však maličkosti, štěstí a větší koncentrovanost       

v rozhodujících momentech v mixu a deblu holek. Je to velká škoda. Musíme 

však zvednout hlavy a dívat se vpřed na nový extraligový ročník. Celému týmu 

patří poděkování za předvedené výkony. Velmi dobré výsledky odehrál při své 

premiéře v benáteckém dresu Milan Dratva. Ukázal, že bude posilou týmu," 

řekl prezident klubu a trenér Petr Martinec.

BENÁTKY VE ČTVRTFINÁLE 
MISTROVSTVÍ EVROPY 
PODLEHLY 
ITALŮM.

2 / 2022    BADMINTON RevueMistrovství Evropy
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Tréninkový pobyt čtveřice benáteckých hráčů v Thajsku 

byl uskutečněn v rámci vzájemné dohody obou klubů    

o výměnných pobytech hráčů a trenérů. Benátecká 

návštěva tak navazovala na únorový pobyt čtveřice 

thajských badmintonistů v našem klubu. 

Během tří týdnů velmi náročné přípravy v klimatických 

podmínkách jihovýchodní Asie hráči absolvovali zhruba 

šedesát hodin intenzivních badmintonových tréninků    

v moderní desetikurtové hale s veškerým zázemím. 

Dále hráči trénovali dvanáct hodin v posilovně a čekaly 

je také tři běžecké tréninky. 

Kromě toho, hráči sehráli v prvním týdnu lokální turnaj, 

kde v nejvyšší kategorii zvítězil Jakub Müller po boku 

jednoho z trenérů.

Čtveřice benáteckých hráčů, 

Karolína Kalkušová, Kateřina 

Zuzáková, Petr Martinec ml. a Jakub 

Müller, pod vedením trenéra Petra 

Martince, pobývala od 6. 8. do 27. 8. 

v thajském klubu Northeast 

Academy ve městě Khon Kaen       

na severovýchodě Thajska.

BENÁTEČTÍ HRÁČI TRÉNOVALI 
V THAJSKU.

tréninkový pobyt v Thajsku

pokračování na další straně
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Mimo tréninků si naše čtveřice užila spoustu volných chvil s hráči z místního klubu. Asi nejzajímavější byla návštěva 

parku s opicemi a také návštěva jezera Blue Lagoon. V pátek 26. 8. byla na programu společná večeře všech hráčů 

a trenérů na pozvání prezidenta klubu Petra Martince. Během večera, který si všichni užili i díky karaoke, zazněla     

z úst obou šéfů vzájemná shoda na pokračování této úspěšné spolupráce a hledání možností dalšího rozvoje.

tréninkový pobyt v Thajsku

Od ubytování, stravy, tréninků až po využití volných chvil. Všichni jsme 

se tu cítili velmi příjemně. Dále děkuji všem trenérům, kteří připravovali      

tréninky, a to jak v hale, tak i v posilovně. Poděkování taktéž patří všem, 

kteří se o nás starali, organizovali skvělé výlety, a byli nám vždy po ruce. 

Z návštěvy mám osobně velmi dobrý pocit. Splnila přesně to, co jsem 

očekával. Kvalitní tréninková příprava, poznání nového prostředí          

a navázání přátelství mezi hráči obou klubů. 

Jednoznačně jsme se spolu s panem Anurakem Tathou shodli              

na pokračování vzájemné spolupráce. Při této příležitosti jsem nyní 

pozval thajské badmintonisty k nám do Benátek nad Jizerou,” říká 

prezident klubu Petr Martinec.

„Nejprve musím velmi 

poděkovat panu Anurak 

Tathovi, šéfovi Northeast 

Academy. Celý pobyt byl  

opravdu naprosto skvěle 

zorganizován.
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oficiální partneři klubu
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mediální partneři
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